
Verslag raadscommissie M&P, Financiën, communicatie en 

intergemeentelijke samenwerking van 14 maart 2023 

 

 

Contents 
1. Goedkeuren verslag vorige zitting ................................................................................... 2 

2. Digitale transformatie Zuid-West-Vlaanderen ................................................................... 2 

3. Kerkfabrieken .............................................................................................................. 2 

4. Personeelsverloop ......................................................................................................... 3 

5. Varia ........................................................................................................................... 3 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

1. Goedkeuren verslag vorige zitting 
Geen opmerkingen 

2. Digitale transformatie Zuid-West-Vlaanderen 

Door Hans Piepers 

Patrick Claerhout: Tot op welk niveau wordt dit project uitgerold? Is dit tot op niveau van 

College of Gemeenteraad of gaat dit verder? 

Hans Piepers: Het is echt wel de bedoeling om zaken te delen over de regio en de 

verschillende lokale besturen. Zo kunnen bijvoorbeeld gegevens mbt belangrijke 

beleidsdomeinen gedeeld worden over de regio zoals mobiliteit, milieu, energie... 

Patrick Claerhout: Als lid van het Schepencollege beschikt men over heel wat info. Is het 

de bedoeling dat Gemeenteraadsleden in de toekomst ook meer info ter beschikking 

krijgen? 

Hans Piepers: Dat kan inderdaad het geval zijn. Bepaalde dashboards kunnen ook gedeeld 

worden met de Raadsleden. 

 

Willy Vandemeulebroucke: Heeft dit project vooral impact op de interne werking van de 

satdsdiensten of is het ook meer naar de burger toe? 

Hans Piepers: We zetten momenteel hard in op e-inlcusie. Hiervoor zijn verschillende 

projecten ingediend. Zo willen we bijvoorbeeld digipunten voorzien waar laagdrempelig 

info kan gegeven worden aan de burger (bv in de bibliotheek). Dit wordt niet expliciet in 

dit project opgenomen om dubbele subsidiëring te voorkomen maar uiteraard wordt hier 

ook veel belang aan gehecht. 

 

Koen Opsomer: wat is de magda documentendienst? 

Hans Piepers : Dit is het platform dat het mogelijk maakt om documenten digitaal te 

tekenen en (digitaal) te sturen naar de e box van de burger. Zo moeten er geen papieren 

documenten meer per post worden verstuurd. Aangetekende zendingen kunnen ook via 

dat kanaal worden verzonden wat een stuk kostenbesparend is voor onze stad. 

 

3. Kerkfabrieken 

Door Kathleen Duchi 

 

Filip Lainez: Wat is de stand van zaken mbt de studie rond de herbestemming van de 

kerken? 



Kathleen Duchi: In twee kerken kunnen er momenteel nevenactiviteiten worden 

georganiseerd : Sint Jozef en Sint Petrus. 

Daarnaast werd er in het verleden een kerkenplan opgesteld met een aantal studies om 

mogelijkheden tot herbestemming te bekijken. 

Voor Sint Amandus (Bavikhove) kwamen hier wel interessante zaken aan bod maar 

moeilijk te combineren met de bouw het nieuwe Socio (financieel niet interessant). 

 

Filip Lainez: zijn er signalen dat er kerken met activiteiten zullen stoppen?  

Kathleen Duchi: Inderdaad, er is momenteel nogal een ouder publiek en er is niet direct 

zicht hoe dit in de toekomst ingevuld zal worden. 

 

Willy Vandemeulebroucke: zijn de plannen mbt de herbestemming van Sint Jozef 

afgesloten? 

Kathleen Duchi: De plannen zijn er inderdaad geweest maar kregen nog geen concrete 

invulling. Er wordt hier voorlopig niets mee gedaan. 

Patrick Claerhout: zijn er momenteel nog subsidies om bijkomende studies te doen tot 

herbestemming van de kerken? 

Kathleen Duchi: Momenteel zijn er hier geen subsidies meer. 

 

 

4. Personeelsverloop 
 

Patrick Claerhout: Karel Bauters wordt intern vervangen. Hoe zal dit ingevuld worden? 

Hans Piepers: Daar Karel verlof zonder wedde heeft aangevraagd wordt hij tijdelijk niet 

vervangen en er is een grondige herverdeling gebeurd van zijn taken. Daarnaast is er ook 

een organisatieoefening waarin organisatiebreed wordt gekeken naar het 

personeelsbestand in de toekomst. Er zal ook voor de functie van Karel afgetoetst worden 

of we hem één op één moeten vervangen. 

5. Varia 
 

De zitting wordt afgesloten. 

 

 

De verslaggever 

 


